
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 453
Det fremgik af flere indlæg under Kickoff-eventet, at man ville benytte sig af totalentre-
prise, men der vil jo ikke være nogen bornholmske firmaer, der har muskler nok til at 
byde ind på sådan en opgave. Hvordan vil ministeren sikre, at også det bornholmske 
erhvervsliv får mulighed for at byde ind på opgaver, hvor man har kompetence?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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